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Protokols Nr. 5/24 

2024.gada 11.septembrī 

Norises vieta: Pils iela 2, Smiltene;  

 

Sēde sasaukta: Plkst. 18.00 

 

Piedalās: Iedzīvotāju padomes (turpmāk – Padome) locekļi: Dzintra Cīrule, Kristaps Kalniņš, Velga 

Mālkalne, Jānis Mālkalns, Mārīte Miezīte 

Darba kārtībā: 

1. Iedzīvotāju padomes tikšanos video pārraidīšana.  

2. Iedzīvotāju tikšanās ar Smiltenes pilsētas iedzīvotājiem un Smiltenes novada pašvaldību 10.10.2024. 

3. Jāņukalna teritorijas labiekārtošanas plāna apspriede un apstiprināšana.  

4. Dažādi 

 

Sēdes gaita: 

1. K.Kalniņš informē par tehnisko risinājumu Iedzīvotāju padomes tikšanos pārraidēm tiešsaistē. 

M.Miezīte piedāvā vienkāršāku pieeju – FaceBook Live. Tas varētu būt nozīmīgi tajās tikšanās, kad ir 

plānota saruna ar pašvaldības speciālistiem. Šobrīd iedzīvotāju padomes kontam FB ir 47 sekotāji. 

2. Šī gada 10.oktobrī plkst.18.00 Smiltenes Kultūras centrā ir plānota Smiltenes novada pašvaldības 

vadības un deputātu tikšanās ar Smiltenes iedzīvotājiem. Šī varētu būt reize, kad pilsētas 

iedzīvotājiem ir iespēja izteikt savas vajadzības un priekšlikumus pilsētvides apsaimniekošanā un 

uzlabošanā. Joprojām uzskatām, ka Smiltenei nav sava saimnieka, pie kā vērsties par pilsētas 

jautājumiem, lai tos risinātu.  

3. K.Kalniņš ir ticies ar izpilddirektora vietnieci E.Zurģi un izpilddirektoru A. Lapiņu par Jāņukalna 

vienkāršotas labiekārtošanas iespējām. Pašlaik tiek izstrādātas tāmes diviem darbu variantiem, un  

plānota tikšanās ar uzņēmējiem. Padome diskutē par iespējamu ziedojumu vākšanu un iedzīvotāju 

iesaisti darbībās. 

4. Notiek sarunas par tikšanos ar pašvaldības Finanšu nodaļas vadītāju J.Adieni par pašvaldības budžetu, 

plāniem 2025.gadam, kā arī  par Smiltenei atvēlēto budžeta plānošanu.  

Tiek plānots tikties ar jauniešu darba speciālistiem, lai saprastu sadarbības iespējas. 

Notiek diskusija par Smiltenes amatiermākslas kolektīviem un iespējamu sadarbību vai atbalstu. 

V.Mālkalne informē par novada un pilsētas situāciju ar amatiermākslu. Šie kolektīvi ir iespēja nodot 

un saņemt informāciju, kas var būt noderīga padomes darbībā. Iespējams, varam plānot tikšanos ar 

Smiltenes Kultūras centra vadītāju. 
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Sēdē pieņemtie lēmumi: 

1. Nākošajā tikšanās reizē ar pašvaldības pārstāvjiem tiks izmēģināts tiešraides formāts. 

2. K.Kalniņš sazināsies ar izpilddirektora vietnieci E.Zurģi par nepieciešamo atbalstu no Iedzīvotāju 

padomes pašvaldības tikšanās laikā ar iedzīvotājiem 10.oktobrī. 

3. K.Kalniņš noskaidros iespējamo tikšanās datumu ar Finanšu nodaļas vadītāju. 

4. V.Mālkalne sazināsies ar pašvaldības jauniešu speciālistiem, lai plānotu nākošo tikšanos 2.oktobrī. 

Nākošā Iedzīvotāju padomes sēde tiks sasaukta 2024.gada 2.oktobrī, plkst.18.00 Pils ielā 2, Smiltenē. 

 

Sēde tiek slēgta plkst.19.00 

Sēdi vadīja: 

Padomes priekšsēdētājs    

/paraksts/ Kristaps Kalniņš 

 

 

Datums skatāms laika zīmogā 

 

 

 

 

 


